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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-12 
Rijeka,  22. 12. 2020. 
 

ZAPISNIK 
S 17. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
17. sjednica VMO Belveder održana je 21. prosinca 2020. (ponedjeljak) početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 16. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Zahtjevi građana 
2. Razno 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

Ad.1  
Predsjednica je izvijestila članove VMO Belveder da je od fizičke osobe koja stanuje na adresi 
Laginjina 25 zaprimljen zahtjev za ukidanjem naplatne parkirne zone na području Belvedera s 
obzirom da je stanarima omogućeno plaćanje povlaštene karte ali je broj parkirnih mjesta značajno 
manji od potrebnog te uglavnom nemaju mogućnost parkiranja vozila u blizini gdje stanuju. 
 
Nakon rasprave vijeće je zaključilo da ne podržava zahtjev, ali će isti dostaviti nadležnim službama 
na razmatranje i po dobivanju odgovora obavijestiti podnositelja zahtjeva. 
 

Zaključak: Vijeće jednoglasno ne prihvaća zahtjev ali isti prosljeđuje nadležnim službama. 
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Ad.2  
Predsjednica se osvrnula na rad vijeća u 2020. godini koji se sastojao od održavanja sjednica i 
rješavanja zahtjeva građana. 
Zbog pandemije COVID 19 i nemogućnosti održavanja programa koji uključuju okupljanje većeg 
broja osoba nisu odrađene aktivnosti iz Programa rada 2020. kao što su Dani MO, Likovne 
radionica, Malonogometni turnir i Predstava povodom Sv. Nikole s podjelom darova. 
Zatim, zbog utjecaja pandemije COVID 19 na proračun nisu odrađeni programi iz Malih komunalnih 
akcija prema uputi od Grada, već su preneseni na iduću godinu. 
Izrazila je nadu da će situacija u idućoj godini biti povoljnija te da će se predviđeni programi moći 
realizirati. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


